

JAWATAN		NAMA		NO TELEFON
Ketua Operasi Cawangan		En. Ahmad Sabri Bin Sudi@Yusoff		011-51755605
Eksekutif Operasi (Selatan)		En. Marwan Zainuddin		019-7252788
Eksekutif Operasi (Utara)		En. Adlan Firman Shah Bin Andry		012-2350984
Penyelia Operasi Kanan (Utara)		En. Muhammad Bin Buang		012-6617195
Penyelia Operasi Kanan (Selatan)		En. Muhamad Syafirul Hisyam		013-4034901
Pembantu Pentadbiran / Operasi		En. Wira Bin Ruzaman		018-2183692
ZON KDAJ	KAWASAN KERJA ZON KDAJ	ZON PPA	KAWASAN KERJA ZON PPA	NAMA DAN NOMBOR PENYELIA KAWASAN KDEBWM
KDAJ 1	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Melawati, Kg. Klang Gate, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 1	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Sebahagian Taman Melawati ( Jln E1 - Jln E10, Jln I1 - Jln I11 , Jln G1 - Jln G3, Jln A1- A11, Jln B1 - B11 , Jln C1- C10 ) Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Muhammad Firdaus Bin Abu Bakar 011-55006035
		PAJ 2	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Kg Klang Gate, Pusat Bandar Melawati, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
		PAJ 3	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Nadayu, Taman Kuarza 16, Taman Tropika Melawati, Taman Sunway Puncak Melawati, Taman Hevea Kemensah, Taman Melawati Indah, Sebahagian Taman Melawati (Jln F1 - Jln F16, Jln H1 - Jln H17, Jln N1 - Jln N9, Jln P1, P2 & P4 ), Taman Bukit Melawati, Jln K1 - Jln K7, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
KDAJ 3	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Bukit Melawati, Sebahagian Taman Melawati, Taman Nadayu, Taman Kurza 16, Taman Tropika Melawati, Taman Sunway Puncak Melawati, Taman Hevea Kemensah, Taman Melawati Indah, Taman Embun Kemensah, Taman Tiara Kemensah Rimba, Taman Tropika Kemensah, Taman Bayu Kemensah, Tiara Kemensah, Taman Ukay Prima, Taman Prima Melawati, Taman Melati Indah, Taman Villa Kemensah, Taman Puncak Kayangan Kemensah, Taman Persona Villa, Taman Kemensah Mewah, Kg. Kemensah, Taman Bukit Kemensah, Taman Bukit Kemensah Indah, Taman Kemensah Height, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar di dalam peta	PAJ 4	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Bukit Kemensah Indah, Taman Kemensah Height, Kampung Kemensah, Taman Pesona Villa, Taman Melati Indah, Taman Ukay Prima, Taman Villa Kemensah, Taman Puncak Kayangan Kemensah, Taman Tiara Kemensah, Taman Bayu Kemensah, Taman Tiara Kemensah Rimba, Taman Tropika Kemensah, Taman Embun Kemensah, Sebahagian Taman Melawati (Jln J1 - Jln J16) Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Hashim Bin Sahar 011-23041918
KDAJ 4	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Zooview, Taman Desa Haras, Taman Hulu Kelang, Kg.Pasir, Taman Nusa Tropika, Sebahagian Taman Ukay Tropika, Taman Ukay Bistari, Taman Ukay Seraya, Taman Ar-Ridhuan, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 6	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Taman Ar Ridhuan, Taman Ukay Seraya, Taman Ukay Bistari, Taman Ukay Tropika, Taman Nusa Tropika, Taman Desa Haras, Taman Ulu Kelang, Kampung Pasir, Sebahagian Taman Zoo View, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	

ZON KDAJ	KAWASAN KERJA ZON KDAJ	ZON PPA	KAWASAN KERJA ZON PPA	NAMA DAN NOMBOR PENYELIA KAWASAN KDEBWM
KDAJ 5	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Ukay Spring, Taman Tijani Ukay, Sebahagian Taman Ukay Perdana, Sebahagian Taman Sering Ukay, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 7	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Taman Sering Ukay, Sebahagian Taman Ukay Perdana, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Aqmal Hakimi Bin Zull 013-9062902
KDAJ 6	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Sierra Ukay, Sebahagian Taman Ukay Perdana, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 8	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Ukay Spring, Sebahagian Taman Ukay Perdana, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
		PAJ 9	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Sierra Ukay, Sebahagian Taman Ukay Perdana, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
KDAJ 2	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Permata, AU5 (Taman Lembah Keramat), AU4 (Taman Sri Keramat Tengah), Kawasan Kedai-Kedai / IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 5	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Permata, Taman Lembah Keramat (AU5), Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Khairul Nazreen Bin Mustafa Kamal 012-689 7545
KDAJ 7	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Kelab Ukay, Taman Andaman Ukay, Kg. Ulu Klang, Taman Bukit Jobina, Taman Beverly Height, Taman Wangsa Ukay, Taman Medan Damai Ukay, Taman Pinggiran Ukay, Taman Bukit Alam Ukay, Taman Villa Ukay, Taman Bukit Antarabangsa, Taman Sariah Oakleaf, Taman Sri Ukay, Taman Highland, Taman Hillview, Taman Dataran Ukay, Taman Sepakat, Taman Desa Keramat (AU3), Industri AU3, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 10	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Sri Keramat Tengah (AU4), Seluruh Taman Desa Keramat (AU3), Taman Sepakat, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
		PAJ 11	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Highlands, Taman Dataran Hillview, Taman Sri Ukays, Taman Villa Sri Ukay, Taman Pinggiran Ukay, Taman Beverly Height, Taman Bukit Jobina, Taman Andaman Ukay, Kampung Ulu Kelang, Sebahagian Taman Kelab Ukay, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
KDAJ 8	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Aman Riana Ukay, Kg. Sungai Sering, Taman Ukay Indah, Taman Riderdale Park, Taman Bukit Mewah, Taman Bukit Jaya, Taman Bukit Utama, Taman Puncak Bukit Utama, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 12	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Sariah Oakleaf, Taman Bukit Antarabangsa, Taman Wangsa Ukay, Sebahagian Taman Kelab Ukay, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Arieyudistiraishaq Bin Arifin Fadli 019-377 6659
		PAJ 13	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan, Taman Riana Ukay, Kampung Sungai Sering, Taman Ukay Indah, Taman Bukit Mulia, Taman Riverdale Park, Taman Bukit Mewah, Sebahagian Taman Bukit Jaya, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
		PAJ 14	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Puncak Bukit Utama, Taman Bukit Utama, Sebahagian Taman Bukit Jaya, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	

ZON KDAJ	KAWASAN KERJA ZON KDAJ	ZON PPA	KAWASAN KERJA ZON PPA	NAMA DAN NOMBOR PENYELIA KAWASAN KDEBWM
KDAJ 9	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Desa Pendidik, Sebahagian Taman Keramat Permai (AU1), Taman Jelatik Park, Kg. Warisan, Taman Bukit Baru, Kg. Dato Keramat Hujung, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 15	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Desa Pendidik, Kampung Warisan, Taman Bukit Baru, Kampung Dato Keramat Hujung, Taman Keramat Permai (AU1), Taman Dato Keramat Tambahan, Sebahagian Jalan Enggang Timur, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Mohd Rusli Bin Maidin 011-2336 3055
KDAJ 10	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Sri Keramat (AU2), Sebahagian Taman Keramat Permai (AU1), Taman Dato Keramat Tambahan, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 16	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Sri Keramat (AU2), Sebahagian Jalan Enggang, Sebahagian Jalan Enggang Timur, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
		PAJ 17	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Hijau, Taman Ukay Height, Taman Dataran Ukay, Taman Emas Ukay, Kampung Kuala Ampang, Berembang Indah, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
KDAJ 11	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Hijau, Taman Dataran Ukay, Taman Ukay Height, Taman Emas Ukay, Taman Shuet Liang, Taman Tun Abdul Razak, Kg. Kuala Ampang, Sebahagian Berembang Indah, Tasik Ampang (Impiana Kondo), Flamingo, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 18	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman T.A.R ( Jln 1/1 - Jln 1/14, Jln 15 - Jln 15/2A, Jln 2/1 - Jln 2/3, Jln Jln 3 - Jln 9 ), Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Shamsul Azri Bin Hashim 012 - 325 2343
KDAJ 12	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Jalan MRR2, Sebahagian Taman Dato Ahmad Razali, Sebahagian Kg. Melayu Ampang, Sebahagian Pekan Ampang, Sebahagian Taman Kosas, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 20	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Ampang Jaya, Taman Uda Jaya, Taman Perwira, Taman Ampang Prima, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
KDAJ 13	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Ampang Jaya, Taman Uda Jaya, Taman Perwira, Taman Ampang Prima, Kg. Melayu Ampang Sri Tanjung, Kg. Melayu Ampang Tambahan, Sebahagian Kg. Melayu Ampang, Sebahagian Taman Dato Ahmad Razali, Taman Rasmi Jaya, Sebahagian Taman Ampang Indah, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta			
KDAJ 14	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Bukit Indah, Taman Lembah TTDI, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 21	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Sebahagian Taman Bukit Indah, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Zainudin Bin Zainal Abidin 012 - 290 9421
KDAJ 15	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Ampang Indah, Kg. Tengah, Kg. Pinggir, Taman Desa Lembah Permai, Kg. Bukit Sg. Puteh, Kg. Muhibbah, Sebahagian Taman Industri Lembah Jaya, Taman Seri Intan, Kg. Lembah Jaya Selatan, Kg. Lembah Jaya Utara, Sebahagian Taman Indah Jaya, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 22	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Rasmi Jaya, Seluruh Kawasan Taman Ampang Indah, Taman Lembah TTDI, Kampung Tengah, Sebahagian Taman Bukit Indah, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
		PAJ 29	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Kampung Pinggir, Taman Desa Lembah Permai, Kampung Bukit Sungai Puteh, Kampung Muhibbah, Taman Industri Lembah Jaya, Kampung Lembah Jaya Selatan, Taman Seri Intan, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	

ZON KDAJ	KAWASAN KERJA ZON KDAJ	ZON PPA	KAWASAN KERJA ZON PPA	NAMA DAN NOMBOR PENYELIA KAWASAN KDEBWM
KDAJ 16	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Kosas, Ampang Water Front, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 19	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Shuet Liang, Kampung Melayu Sri Tanjung, Kampung Melayu Ampang, Kampung Melayu Ampang Tambahan, Taman Dato Ahmad Razali, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Muhammad Hafiz Bin Zamzilah 011-3341 1695
KDAJ 17	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Ampang Utama, Taman Ampang Hilir, Sebahagian Taman D'Suria Ampang, Sebahagian Taman Putra Sulaiman, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 23	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Kosas, Jln Kosas Utama ( Jln 1 - Jln 5), Ampang Waterfront, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
KDAJ 18	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Nirwana, Sebahagian Kg. Pandan Dalam, Sebahagian Taman Pandan Utama Dalam, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta			
KDAJ 19	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Angsana Hilir, Kg. Pewira Jaya, Sebahagian Taman Dataran Pandan Prima, Sebahagian Kg. Pandan Dalam, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 30	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Kampung Perwira Jaya, Taman Angsana Hilir, Kampung Pandan Dalam, Taman Pandan Utama, Taman Nirwana, Taman Pandan Utama 2, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	Raffiq Nazrul Bin Rashid 017-2398547
KDAJ 20	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Pandan Jaya, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 34	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Cempaka, Taman Axis Pandan, Taman Cahaya, Taman Bakti, Sebahagian Taman Dagang, Taman Nirwana, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
KDAJ 21	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Cempaka, Taman Axis Pandan, Taman Pandan Utama 2, Taman Bakti, Sebahagian Taman Nirwana, Sebahagian Taman Cahaya, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 31	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Sebahagian Kawasan Taman Pandan Jaya, Seluruh Taman Dataran Pandan Prima, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	Muhammad Aminuddin Bin Rosli 017-2355990
		PAJ 32	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Sebahagian Kawasan Taman Pandan Jaya, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
		PAJ 33	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Sebahagian Kawasan Pandan Jaya (3/8 -3/11, 4/1 - 4/6), Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	

ZON KDAJ	KAWASAN KERJA ZON KDAJ	ZON PPA	KAWASAN KERJA ZON PPA	NAMA DAN NOMBOR PENYELIA KAWASAN KDEBWM
KDAJ 22	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Dagang, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 24	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Ampang Utama, Taman D'Suria Ampang, Taman Putra Sulaiman, Taman Ampang Hilir, Sebahagian Taman Dagang, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Saelani Bin Sainal 011-1020 7484
KDAJ 23	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Ampang Mewah, Sebahagian Taman Pandan Ria, Sebahagian Taman Pandan Ria 3, Sebahagian Pekan Ampang, Sebahagian Kg. Baru Ampang Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 25	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Pandan Ria, Taman Pandan Ria III, Taman Ampang Mewah, Kampung Baru Ampang, Pekan Ampang, Taman Sri Merdeka, Taman Seri Merdeka, Taman Merdeka Villa, Sebahagian Bandar Baru Ampang, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
		PAJ 26	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Sebahagian Kawasan Bandar Baru Ampang, Jalan Wawasan Ampang ( Jln 1 - Jln 1/8, Jln 2 - Jln 2/12, Jln 3 - Jln 3/8, Jln 4 - Jln 4/7 ), Jalan Watan 12, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	
KDAJ 24	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Merdeka Villa, Sebahagian Kg. Baru Ampang, Taman Merdeka Ria, Sebahagian Taman Pandan Indah Industri, Kg. Baru Ampang Tambahan (industri ringan), Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 27	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Sri Watan, Taman Sri Ampang, Taman Kesuma, Taman Bukit Ampang, Taman Halaman, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta.	Farid Bin Mohd Ali 013-6057715
KDAJ 25	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Bandar Baru Ampang, Sebahagian Kg. Baru Ampang, Sebahagian Pekan Ampang, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 40	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Fairuza, Ampang Avenue, Taman Pandan Mesra, Kampung Ampang Campuran, Sebahagian Taman Permai Jaya, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
KDAJ 26	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Sri Merdeka, Sebahagian Kg. Baru Campuran, Taman Pandan Mesra, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 38	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Kampung Baru Ampang Tambahan (Industri), Taman Pandan Indah Industri, Taman Pandan Indah Business Park, Taman Industri Merdeka Ria, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
KDAJ 30	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Sri Ampang, Sebahagian Taman Halaman, Taman Bukit Ampang, Taman Dagang Permai, Taman Kesuma, Kg. Ampang Indah, Taman Dagang Jaya, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 39	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Pandan Mewah, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	Muhammad Razif Bin Zulkarnain 012-2872972
KDAJ 35	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Pandan Mewah, Sebahagian Taman Putra Selangor, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta			

ZON KDAJ	KAWASAN KERJA ZON KDAJ	ZON PPA	KAWASAN KERJA ZON PPA	NAMA DAN NOMBOR PENYELIA KAWASAN KDEBWM
KDAJ 28	Sampah Domestik di Sebahagian Taman Pandan Indah (21, 22, 1/6, 1/8-1/12, 1/14, 1/16, 1/23A-1/23E), Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 36	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Sebahagian Kawasan Taman Pandan Indah (1/7 - 1/23E), Jalan Pandan Indah (9 - 25), Jalan Pandan Indah, Lorong Bunga Mawar, Taman Pandan Indah (2/1 - 2/7), Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	Rozelan Bin Mohamed 011-2110 7430
KDAJ 29	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Pandan Indah (9-12, 14-20, 24-29, 6/1, 6/1A), Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta			
KDAJ 31	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Pandan Indah (5/1-5/26, 4/1-4/6, 4/10, 4/36, 4/38, Jalan Perubatan 1-4, Persiaran MPAJ, Jalan Pandan Mewah), Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 37	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Sebahagian Kawasan Taman Pandan Indah (4/2 - 4/38, 5/2 - 5/26), Jalan Pandan Mewah, Persiaran MPAJ, Jalan Perubatan, Jalan Pandan Utama, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
KDAJ 27	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Sri Ampang, Sebahagian Taman Halaman, Taman Bukit Ampang, Taman Dagang Permai, Taman Kesuma, Kg. Ampang Indah, Taman Dagang Jaya, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 28	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Dagang Jaya, Taman Dagang Permai, Sebahagian Taman Halaman, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	Mohamad Masri Rodzi 019-506 6144
KDAJ 38	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Kampung Tasik Permai, Taman Mulia Jaya, Taman Bukit Ampang Permai, Sebahagian Taman Sri Bayu, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 42	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Kampung Ampang Indah Permai, Taman Bukit Ampang Permai, Taman Sri Bayu, Kampung Tasek Permai, Sebahagian Taman Permai Jaya, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
		PAJ 43	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Ampang Saujana, Taman Mulia Jaya, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
KDAJ 32	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Pandan Indah (2/3-2/15, 3/2-3/4, Jln Bunga Mawar, Jln Bunga Matahari 1-3, Jln Pandan Ilmu), Sebahagian Taman Maju Jaya, Sebahagian Lembah Maju, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 35	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Cheras Indah, Taman Maju Jaya, Sebahagian Kawasan Taman Pandan Perdana (7/1 - 7/3, 8/1 - 8/10, 9/2 - 9/10), Taman Kencana, Jalan Perdana 3/10, Taman Pandan Indah (2-8), Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	Fikri Zulhaziq Bin Suhali 019-611 4413
KDAJ 33	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Pandan Indah, Sebahagian Taman Maju Jaya, Sebahagian Taman Pandan Perdana, Sebahagian Taman Cheras Indah, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 45	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Kampung Cheras Baru, Sebahagian Kawasan Taman Kencana, Pandan Indah (2/9 - 3/4D), Jalan Bunga Matahari, Jalan Pandan Aman, Jalan Pandan Ilmu, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
KDAJ 43	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Kencana, Kg. Cheras Baru, Sebahagian Taman Bukit Pandan, Sebahagian Taman Bukit Permai, Sebahagian Taman Mastika, Sebahagian Taman Mawar, Sebahagian Taman Muda, Taman Pinggiran Cheras, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta			

ZON KDAJ	KAWASAN KERJA ZON KDAJ	ZON PPA	KAWASAN KERJA ZON PPA	NAMA DAN NOMBOR PENYELIA KAWASAN KDEBWM	
KDAJ 34	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Lembah Maju, Sebahagian Taman Muda, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 46	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Sebahagian Taman Lembah Maju (Jalan Maju 1, Jalan Maju 3), Taman Muda (Jalan Bunga Kemboja, Jalan Bunga Cempaka) Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	Muhammad Firdaus Bin Jasman 017-9292185	
		PAJ 47	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Putra, Sebahagian Taman Muda, Taman Seraya, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta		
KDAJ 37	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Putra Selangor, Sebahagian Taman Seraya, Sebahagian Taman Pandan Mewah, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 48	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Sebahagian Taman Lembah Maju (Jalan Maju 2), Taman Muda (Jalan Bunga Kemboja, Jalan Bunga Melur) Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta		
KDAJ 42	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Muda, Sebahagian Taman Mawar, Sebahagian Taman Seraya, Sebahagian Lembah Maju, Sebahagian Taman Putra Permai, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta				
KDAJ 36	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Kg. Tasek Tambahan, Taman Permai Jaya, Sebahagian Taman Sri Bayu, Taman Fairuza, Sebahagian Kg. Tasek Permai, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 41	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Tasek Tambahan, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta		NorMuhammad Saifullah 013-745 9542
KDAJ 39	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Saga, Sebahagian Taman Melur, Sebahagian Taman Bukit Teratai, Sebahagian Sri Bayu, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 50	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Saga, Taman Melor, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta		
KDAJ 40	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Bukit Teratai, Sebahagian Taman Mega Jaya, Sebahagian Taman Bukit Permai 2, Sebahagian Taman Seraya, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 49	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Bukit Teratai, Taman Mega Jaya, Taman Bukit Permai 2, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta		Dahrul Nizad Bin Salih 017-3469796
KDAJ 41	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Mastika, Sebahagian Taman Seraya, Taman Bukit Permai, Sebahagian Taman Bukit Permai 2, Sebahagian Taman Mawar, Sebahagian Taman Mega Jaya, Taman Bukit Pandan Bistari, Sebahagian Taman Bukit Permai Industri, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 51	Pembersihan dan Kutipan Pukal di Seluruh Kawasan Taman Bukit Pandan Bestari, Taman Bukit Pandan, Taman Bukit Permai, Taman Bukit Permai (Industri),Taman Mastika, Sebahagian Taman Pinggiran Cheras, Taman Mawar, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta		

ZON KDAJ	KAWASAN KERJA ZON KDAJ	ZON PPA	KAWASAN KERJA ZON PPA	NAMA DAN NOMBOR PENYELIA KAWASAN KDEBWM
KDAJ 44	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Pandan Perdana, Sebahagian Taman Kencana, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 44	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Sebahagian Kawasan Taman Pandan Perdana (1/1 - 1/10, 2/2-2/26, 3/2- 3/10, 4/1- 4/8, 5/1- 5/11, 6/1- 6/18, 10/1 - 10/6, Kawasan IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	Dasuki Bin Saruki 018-270 1104
KDAJ 45	Kutipan Sampah Domestik di Sebahagian Taman Pandan Perdana, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta	PAJ 52	Pembersihan dan Kutipan Pukul di Seluruh Kawasan Taman Cheras Hartamas, Taman Bukit Segar dan Taman Bukit Segar Jaya, Kawasan Kedai/IKS dan Sekitar Seperti di dalam Peta	
KDAJ 46	Kutipan Sampah Domestik di Seluruh Taman Cheras Perdana Hartamas, Taman Bukit Segar Jaya, Taman Bukit Segar, Kawasan Kedai-Kedai /IKS dan sekitar seperti di dalam peta			